

Alte Drucke

**CARMINA GRATVLATORIA || In honorem || PIETATE, ||
VIRTUTE, ERVDITIONE, ET || morum integritate ornatissimi
iuue-||nis HIERONYMI GALLI ABERTHAMII: || ...**

Corvinus, Wolfgang

Lipsiae, [1593]

VD16 ZV 30738

PARODIA GRATVLATORIA AD Od. XXVI. lib. 3. Horat.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149619

PARODIA GRATVLATORIA

AD

Od. xxvi. lib. 3. Horat.



Vixti Camænis nuper idoneus,
 Et militasti non sine gloria,
 O GALLE, nunc doctam Tiara,
 Præsîde APOLLINE, frontem habebit:
 Ne latum ad vnguem quod PHILYRES latus
 Pulchræ liquisti, Insignia nunc cape
 Parata doctis; En parata
 Et capiti digitisq; GALLI.
 O, quæ beati Diua tenes iuga,
 Nunquam carentis floribus & metris,
 THALIA, Parnassi, poli fac
 Lucida vertice vt astra tangat.

Ioachimus Tanckius Med. D.

CARMEN GRATVLATORIVM.

CONueniens rebus nomen tibi sacra dedit LEX:
 LEX tibi nam semper maxima cura DEI.
 Regula LEX est SACRA tuæ certissima vita;
 Est HÆC delicia, solaq; & vna, tuæ.
 Vnde DEO (verè vsq; beatus) es vna voluptas;
 Hinc VNI es sola delicia vsq; DEO.
 Congruit at rebus pulchrè cognomen iisdem,
 GALLE, tuæ quod dat, stirps tibi honesta, domus.
 1. Ex auibus, cristata polum aspicit vna frequenter:
 Falcata in celsum caudaq; ei erigitur.

A 2

Sum-